暢遊: 羅馬, 亞西西, 佩魯賈, 基安帝, 聖吉米尼亞諾, 錫耶納, 聖馬利諾, 里米尼, 拉溫納, 博洛尼亞, 佛羅倫斯, 比薩, 帕爾馬, 拉士碧芝區, 米蘭 Visiting: Rome, Assisi, Perugia, Chianti, San Gimignano, Siena, San Marino, Rimini, Ravenna, Bologna, Florence, Pisa, Parma, La Spezia, Milan		出 發城市 DEPART	成人 ADULT	小童 CHILD	單 人房附加費 SGL SUPP	機票稅金 + 燃油 附加費 TAXES + FUEL SURCHARGE
淡季	2026年 4月10、17日; 5月01日; 10月02、16日	加東 EAST COAST	3999	3199	869	770 起
		加西 WEST COAST	4199	3399		769 起
中旺季	2026年 5月22日; 6月12日; 9月18、25日	加東 EAST COAST	4099	3299		820 起
		加西 WEST COAST	4299	3499		819起
旺季	2026年 6月26日;7月10、24日;8月07、21日;9月10日	加東 EAST COAST	4399	3599		940 起
		加西 WEST COAST	4599	3799		939 起

• 加東城市: 多倫多、渥太華、滿地可; East coast city: Toronto, Ottawa, Montreal;

- 上列費用以加幣每位計算。Tour fares are in Canadian Dollar.
- ・ 八列寅和成加路等位計算。 Poor lates a tell in Calladian Dollar.
 ・ 成人收費按二人一房計。 Adult four fares based on win sharing.
 ・ 小童収費適用於 2 至 1 1 歲與 2 成人同房・不另加床。 Child 2-11yrs sharing twin room with 2 adults without extra bed.
 ・ 費用如有任何更改・恕不另行通告。 Tour price subject to change without prior notice.

領隊、司機及 8位當地導遊 服務費 Tour Leader, Driver & 8 Local guides Gratuity 每位合共 Total €120 歐元 per person

PERFECT

完美配搭

COMPLEMENT

★亞西西濕壁畫"聖方濟各的生涯"~ 中世紀宗教藝術的瑰寶

Assisi Frescoes "The Life of St. Francis" ~ A masterpiece of medieval religious art

- ★帕爾馬~品嚐正宗帕爾馬火腿
 - Parma ~ An experience of tasting authentic Parma ham
- ★拉士碧芝~火車遊覽五鄉鎮
 - La Spezia ~ Scenic train tour through five charming villages
- ★菲登扎精品店購物村~意大利奢侈品購

Fidenza Outlet Village ~ A shopping paradise for luxury Italian collections

★聖馬利諾~歐洲最袖珍國之-

San Marino - one of the smallest countries in Europe.



原居地 🕙 羅馬 Home City W Rome

是日乘搭豪華客機飛往**意大利**首都~**羅馬**。 Depart from home city for Rome, the capital of Italy.

羅馬 Rome

是日抵達羅馬。羅馬為世界著名的歷史文化名 城,因建城歷史悠久而被暱稱為「永恆之城」 由導遊迎接後,專車送往酒店休息。 晚餐自備。

Hotel: Sheraton Parco De Medici 或同級

Arrive at Rome, a city blended with long history, unique culture and world famous monuments. You will be greeted and transferred to the hotel for rest.



羅馬~亞西西(市內觀光)~佩魯賈 Rome ~ Assisi (city tour) ~ Perugia

自助式早餐後,驅車前往有 "Pink City" 之稱的 **亞西西**。這座城市是中世紀的藝術和信仰中心, 也是聖方濟各和聖嘉勒的誕生地。抵達後參觀那 興建於 1228 年並為紀念偉大聖人聖方濟各大教 。特別安排入內遊覽,教堂由多位著名藝術家 進行裝飾工作。教堂分為兩層,下層有契馬布耶 的 "寶座上的聖母與天使和聖方濟各 喬托的濕壁畫 "聖方濟各的生涯" 之偉大傑作。

午餐自備。隨後前往翁布里亞大區的首府佩魯 。佩魯賈的歷史可以追溯至伊特魯里亞文明時 期,後來成為羅馬帝國的一部分。抵達後前往佩 魯賈的十一月四日廣場,這裡被認為是整座城市的心臟,在馬焦雷噴泉和聖老楞佐大教堂拍照留 念。晚餐於當地餐廳。

Hotel: Hotel Gio Wine e Jazz 或同級



Head to Assisi, a UNESCO World Heritage Site since 2000 and as well, the Birthplace of St Francis. On arrival, an inside visit is paid to its Basilica where the naval walls are decorated with the famous cycle to contain scenes from the life of St Francis from his youth through death with miracles attributed to him. Then, onto Perugia, known for its defensive walls around the historic center. Piazza IV Novembre, The Fontana Maggiore and San Lorenzo Cathedral are all included in the photo stops. (B/D)

佩魯賈~基安帝葡萄園區~聖吉米 尼亞諾~錫耶納(市內觀光) Perugia ~ Chianti Region ~ San Gimignano ~ Siena (city tour)

自助式早餐後,驅車前往最負勝名的基安帝葡萄 園區。抵達後品嚐當地著名葡萄酒、並以芝士及 風乾肉伴吃,還可細味不同性質的橄欖油。遊罷 後繼續前往**聖吉米尼亞諾**,被聯合國科教文組列 為世界遺產。抵達後,午餐於當地餐廳享用**佛羅 倫斯牛排配蒜汁意大利粉**。隨即短暫觀光**聖吉米** 尼亞諾。一個被城牆環繞的小城,有著許多 13 世紀建築物,但以其高聳的塔樓而出名,列為世 界文化遺產。繼續乘車前往**錫耶納**,稱為最可愛 的中世紀城市之一。位於中央的坎波田野廣場,

以每年舉辦兩次的賽馬節而出名。圍繞著廣場,我們可以看到**市政**縣,幾步之遙便到達**鐘樓塔**。稍後,前往**錫耶納大教堂**。這是一座宏偉哥特式的建築物,那裡裝著白色和綠黑色大理石交替條,白色和黑色正是錫耶納的象徵色彩。晚餐自備。

Hotel: NH Siena 或同級 (早/午餐

Coach to the most famous wine region in Italy, Chianti, where all will have a tasting of the local wine with dried meats and various brands of olive oils. Continue to San Gimignano, a UNESCO hill town with a skyline of medieval towers, for a specially arranged florentine steak lunch. A visit to its old town centres encircled by 13th-century walls and lined with medieval houses is a must. After a brief orientation, we will leave San Gimignano for Siena. The first stop of the city tour on arrival will be at the stunning Piazza del Campo, home to the Palio horse race. Then, onto the Gothic Palazzo Pubblico and the Torre del Mangia clock tower. Finally, at the Siena Cathedral to admire its facade and its marble stripes in symbolic black and white.



錫耶納~**聖馬利諾 (市內觀光)**~ 里米尼 Siena~San Marino (city tour)~ Rimini

自助式早餐後,驅車前往聖馬利諾,這是歐洲最神珍的國家之一,被義大利環抱著。從山頂可以俯瞰整個國家和周圍的義大利地區,老城區被聯合國教科文組織列為世界遺產。午餐於當地餐廳。餐後乘坐登山纜車到市中心遊覽自由廣場,公共宮和聖縣對於大教堂。稍後前往里米尼,這選大利一座迷人的海濱城市,以其其無的海灘,而聞名。抵達後團友可在市中心自由拍照瀏覽,晚餐自備。

Hotel: Mercure Rimini 或同級 (早/午餐) Surrounded by Italy, San Marino is one of the small countries in Europe. We will take a panoramic view of the country from the mountain top and then enter the old town, a UNESCO site, for photo taking and lunch. Afterwards, take a cable car to the city center where stops at Basilica of St Marinus, Public Palace and Piazza della Liberta are all included. Leave San Marino for Rimini, a charming seaside town famed for its beautiful beaches. Photo stops and shopping time will be provided upon arrival.



里米尼 ⁻ 拉溫納(市內觀光) ⁻ 博洛尼亞(市內觀光) Rimini ~ Ravenna (city tour) ~ Bologna (city tour)

自助式早餐後,驅車前往拉溫納,這是一座歷史名城,以其驚人的拜占庭馬賽克藝術和豐富的文化遺產而著稱。抵達後首先參觀加拉·普拉奇迪亞陵墓,聖維塔勒教堂,但丁墓,石地毯之屋和阿里安洗禮堂,途徑人民廣場和狄奧多里克陵墓拍

•

照留念。午餐於當地餐廳。稍後,前往**博洛尼亞**名城。觀光行程,先從**馬焦雷廣場**出發,帶你欣賞美麗的**海神順泉與海王涅普頓難像**。穿過廣場,走訪**達古修市政廳**,直<u>三座</u>市政**是**的 **在波德斯塔宫**停留,爾直三座市政區 克點,莫過於觀賞阿西內利塔,高高矗立著成為該市標誌。之後是**阿奇吉納西歐宮**,那裡目前設有市立圖書館和劇院。晚餐自備。

Hotel: NH Bologna 或同級 (早/午餐)

Drive to Ravenna, renowned for the colorful Byzantine mosaics adorning many of its central buildings. The city tour will cover Dante Tomb, the Tomb of Galla Placidia, San Vitale Church, etc and stop at Piazza del Popolo and Theodoric's Mausoleum for photo taking. In the afternoon, leave Ravenna for Bologna. Another city tour is arranged to explore Piazza Maggiore, Fontana di Nettuno, Palazzo del Comunale, etc. It will be ended at Asinelli Tower and L'Archiginnasio, home to the Municipal Library and a historic theatre.

博洛尼亞~佛羅倫斯(市內觀光) ~比薩 Bologna~Florence (city tour)~Pisa

自助式早餐後,驅車前往「文藝復興」發源地·**佛羅倫斯**。抵達後送往**米高安哲奴廣場**,觀賞著名之**大衛像**,更可俯覽市區景色如**黃金橋**、優雅高 貴的**聖母之花教堂**,**聖十字教堂**等等。除统手工 費的聖樂,佛羅倫斯還以其美食、時尚和傳統手工 藝聞名。 一後啟程前往**比薩**,外觀此座建於十二 世紀被譽為世界奇觀之一的「**比薩斜塔**」,斜塔 世紀被譽為世界奇觀之一的「**比薩斜塔**」,斜塔 也是意大利著名的古。

Hotel:AC hotel Pisa 或同級 (早餐)
Coach to Florence, the cradle of Renaissance. Stop at the Piazzale Michelangelo for a panoramic view of the city. The multi-colored Cathedral, Signoria Square, Ponte Vecchio Bridge, etc are all in the sightseeing list. Then, onto Pisa for photo taking of the famous Leaning Tower, the Cathedral and the Baptistery.



比薩 ~ 拉士碧芝區 (五郷鎮) ~ 帕爾馬 Pisa ~ La Spezia (Cinque Terre) ~ Parma

自助式早餐後,前往拉士碧芝區轉乘火車,暢遊遠離煩囂的五鄉鎮。五鄉分別為 Monterosso Al Mare, Vernazza, Corniglia, Manarola and Riomaggiore,都是尼古拉海岸區未受人工影響的鄉間漁村,不意但風景優美,空氣清新,更大利都市人響住的度假勝地。本公司特別安排火車套票,各團友可乘坐火車穿梭於五鄉鎮,其中



Manarola 及 Riomaggiore, 有一條小徑稱為"情人 路"是情侶響往的風景區,沿路實是引人入勝。 午餐自備。餐後繼續前往帕爾馬,那裡所制作的 風乾火腿,全球聞名,並參觀當地的風乾肉廠。 晚餐於當地餐廳品嚐特產 "Parma Ham" Hotel: Hotel Parma e Congressi 或同級 (早/晚餐) In the morning, leave Pisa for Cinque Terre, a string of five centuries-old seaside villages on the rugged Italian coast and as well, a dream holiday resort for urban Italians. We will ride on a train and pass through these five villages each with stopovers to enjoy the exhilarating air as well as the breathtaking scenery where the local villagers reside. Continue to Parma to visit a Prosciutto ham mill. A special dinner with Parma ham tasting at a local restaurant is arranged. (B/D)



帕爾馬 (市內觀光) ~ 菲登扎(精品 店購物) ~ 米蘭 Parma (city tour) ~ Fidenza Village (shopping) ~ Milan

Hotel: Tribe Hotel Malpensa 或同級 (早餐) The morning city tour will include visits to the Cathedral and its Baptistery, Basilica di Santa Maria della Steccata and the Baroque-style Teatro Rdgio. Later, coach to Fidenza Village, an outdoor mall with more than 120 upscale luxury boutiques. Ample time will be provided for shopping your favorite items. Finally, we will arrive at Milan, the fashion capital of Italy. Visits to the Milan Cathedral, Galleria Vittorio Emanuele and La Scala Opera House are included before you are free for further shopping or to explore the city on your own. (B)



自助式早餐後,於指定時間乘車往機場飛返原居 地。 (早餐) Transfer to the airport for a pleasant flight home. (B)

- 有關報名詳情、旅遊細則及責任問題,請參閱 翠明假期(加拿大)網站。
- For Terms, Conditions and Liabilities, please refer to the official website of Charming Holidays (Canada).



TICO Registration # 04273843 BPCPA Travel Agent / BC license # 2668, # 29122 D.O.I. October 28, 2025